
Országgyűlés Hivatala

-~
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

K\ /\0:,S"
Érkezett 2018 AUG O 8,

Kövér László 
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben 

Írásbeli kérdés 

Tisztelt Elnök Úr! 
Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani
Pintér Sándor belügyminiszterhez, mint a rendészetért felelős kormánytaghoz

,,Hány új határvadász állt szolgálatba. " 
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A Kormány 2016. augusztus 10-én döntött a Készenléti Rendőrség határvadász bevetési
osztályainak 3000 fővel történő bővítéséről, melynek megvalósításaként a korábbi
határrendészeti igazgatóság mellé egy újabb határrendészeti igazgatóságot állítottak fel. Az
országos toborzás 2016. szeptember l-jén kezdődött meg. Az akkor ismertetett tervek szerint
az első képzéseknek novemberben kellett kezdődniük, és május végére tervezték az első
végzősök szolgálatba állítását a határokon. Az idei év márciusában arról lehetett értesülni a
sajtóból, hogy elkezdődött a tizenkettedik határvadász képzési ütem.

A rendőrségnél zajló határvadász toborzási és kiképzési munkával összefüggésben az alábbi
kérdéseket intézem Miniszter Úrhoz:

•2016. szeptember l-ét követően hány fő jelentkezett határvadásznak?

•A jelentkezők közül hány fő felelt meg az egészségügyi és alkalmassági követelményeknek?

-Hány jelentkezőt iskoláztak be az őr-járőrtárs rész-szakképzésre? Hány fő végezte el sikeresen
a képzést?

•A képzést teljesítők közül 2018. július 1-jéig hányan álltak szolgálatba a Készenléti Rendőrség
határvadász bevetési osztályainak állományában?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2018. augusztus 08.
dr. Harangozó Tamás
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